
                                Referat 

 

fra årsmøtetet i Bertilia Boligsameie 17. juni 2022 kl. 19.00 i «Åpent Bakeri», Inkognito 

terrasse 1. 

 

Til stede: Ole og Ullriche Brokhaug, Janne Kummeneje, Elisabeth Knudsen, Hege 

Ranheimsæter, Jean Malnory, Arild Hogseth, Marthe Walstad, Pål Jakob Walstad og Inger 

Lise og Terje Gudbrandson. 

 

Konstituering: Ole ble valgt til møteleder. De møtende sameierne har hver sin stemme. Terje 

ble valgt til referent, Pål Jakob til protokollvitne. Møteinnkallingen ble godkjent. 

 

Årsrapporten 2019/2020, årsregnskapet og budsjettet: Årsrapporten 2019/2020 og 

årsregnskapet ble tatt til etterretning. I budsjettet ble punktet «diverse murerarbeid» forhøyet 

til kr 140 000, mens «slamming av piper og pipehatter» utgår som eget punkt. Punktet 

«Beplantning» endres til «Beplantning og profesjonelt gartnerarbeid». 

 

Valg: Ole ble valgt til styreleder, Jean, Hege og Pål Jakob til styremedlemmer og Terje til 

varamedlem. 

 

Saker fra sameierne: Jean har kommet med et innspill om de ledige bodene i gården. Styret 

vil lage en oversikt over alle bodarealer i gården og foreslå eventuelle omdisponeringer. 

 

Jean har også foreslått en utefest i bakgården senere i sommer, og vi sikter mot avholde en 

slik sammenkomst i slutten av juli. 

 

Diverse: Pål Jakob skal flytte varmtvannstanken fra kjelleren under B-oppgangen.  

 

Styret skal arbeide videre med hvordan dugnadsarbeidet kan organiseres best mulig. 

 

 

 

 

 

Terje Gudbrandson (sign)                                                 Pål Jakob Walstad (sign) 

referent                                                                             protokollvitne 

 

 

 

     


